
 درخشش منطقه ویژه اقتصادی 
 صنایع انرژی بر پارسیان با معرفی 

به عنوان برند برتر 

انرژی  صنایع  اقتصادی  ویژه  منطقه  درخشش  
و حامی  برتر  برند   به عنوان   با معرفی  برپارسیان 
حوزه  توسعه  صنایع  درچهاردهمین دوره انتخاب  
یکصد برند پیشتاز بازار ایران ،تندیس  و گواهینامه 
برتر چهاردهمین  جشنواره  ملی  قهرمانان صنعت 
به دکتر سید علی اصغرعلامه مدیرعامل منطقه ویژه 

اقتصادی صنایع انرژی  برپارسیان رسید.
چهاردهمین جشنواره ملی قهرمانان صنعت ایران با 
معرفی یکصد برند برتر و پیشتاز کشور پایان یافت.

صنایع  اقتصادی  ویژه  منطقه  از  جشنواره  این  در 
حوزه صنعت   حامی  عنوان  به   پارسیان   بر  انرژی 

تقدیر  شد. 
در متن این لوح تقدیر آمده است:

در  ارزشمند  مجموعه  آن  بالندگی  و  درخشش   
ایران  صنعت  قهرمانان  ملی  جشنواره  چهاردهمین 
در سال ۱۴۰۰ برگ زرین دیگری بر لوح افتخارات 
وبوم مرز  این  نوآور  سرافراز  فرزندان  کامیابی   و 

 است.
موجب افتخار است که به پاس شایستگی مدیریت 
صنعتی  توسعه  تعالی  در  مجموعه  آن  ای  حرفه 
این  و  داشته  راهبردی  نقش  کشور  اقتصادی  و 

گواهینامه تقدیم شود.

رییس کمیسیون خدمات شهری شورای شهر بندرعباس خبر داد:

ترویج فرهنگ درختکاری و درخت  دوستی 
با اجرای طرح پویش جوانه ها

خدمات  کمیسیون  رئیس  و  شورا  عضو 
بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  شهری 
هدف  با  جوانه ها”  طرح”پویش  اجرای  از 
ترویج فرهنگ درختکاری، درخت دوستی 
مشارکت  جلب  افزایش  همچنین  و 
فضای  نگهداشت  و  توسعه  در  شهروندان 
روز  اسفندماه  با ۱۵  سبز شهری، همزمان 

درختکاری خبر داد.
احمد کناری نژاد در این ارتباط اظهار کرد: یکی 
شهر،  هر  محیط  کیفیت  ارزیای  معیارهای  از 
به  توجه  با  و  است  عمومی  سبز  فضای  وجود 
اهمیت جلب مشارکت شهروندان در نگهداشت 

و توسعه فضاهای شهری به عنوان یکی از دغدغه های همیشگی 
می شود . اجرایی  و  شده  تدوین  طرح  این  مربوطه،  مسئولان 

وی افزود: طرح پیش رو به مخاطب این امکان را می دهد که 
به  را  زندگی  و  کشید  نفس  بهتر  می توان  درخت،  کاشتن  با 
زمین و سرسبزی و نشاط را به هم نوعان هدیه کرد.کناری نژاد 
عنوان کرد: طرح مورد نظر از طریق قبول سرپرستی یا کاشت 
مناسبتی نهال در محل مشخص، با نیت یا نام خود افراد اتفاق 
می افتد و حاصل این اتفاق، دستیابی به اهداف طرح و همچنین 
ایجاد حس شعف و شادمانی در میان مشارکت کنندگان است.

اهداف  به  اشاره  با  بندرعباس  اسلامی شهر  این عضو شورای 
سبز  فضای  ایجاد  در  شهروندان  مشارکت  گفت: جلب  طرح، 
جدید، افزایش سرانه فضای سبز شهری، تقویت رویکرد کاشت 
محیط  به  شهروندان  خاطر  تعلق  افزایش  بومی،  گونه های 
فرهنگ درختکاری  ترویج  و  و خصوصا درختان  های شهری 
و درخت دوستی از مهمترین اهداف اجرای طرح پویش جوانه ها 
توانند  می  شهروندان  کرد:  عنوان  همچنین  است .کناری نژاد 
نذر  ازجمله  نیت های مختلف  و  مناسبت ها  به  این طرح  طی 
نهال، وقف طبیعت، یادمان اموات، ازدواج و سالگرد آن، هدایای 

سازمانی، فارغ التحصیلی،روز مادر، روز پدر، سلامت، هدیه تولد، 
یادمان اهداکنندگان عضو و شغیره، نهال سفارش داده، بکارند 
یا به سرپرستی بگیرند.وی با تاکید بر نگاه زیست محیطی طرح، 
گفت: جبران آسیب های وارد شده ناشی از استفاده سوخت های 
فسیلی)مثلا به ازای هر ۱۰ هزار کیلومتر، یک نهال، از دیگر 
ادامه داد: پویش جوانه ها در دو بخش  اهداف طرح است .وی 
درگذشتگان در محل آرامستان و افراد دارای حیات در یکی 
انجام می شود.عضو شورای شهر  از بخش های مشخص شهر، 
بندرعباس اظهار کرد: در این راه قصد داریم با حضور چهره 
بتوانیم در نخستین روز  بندرعباس  فاخر شهر  و  های مطرح 
آغاز این پویش مردمی حرکتی در جهت تشویق شهروندان به 
این کار فرهنگی انجام دهیم.کناری نژاد اجرای این طرح را در 
حفظ و صیانت از طبیعت مؤثر برشمرد و گفت: با اجرای این 
طرح که سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
بندرعباس و سازمان آرامستان مجری آن و سازمان مدیریت 
پسماند نیز یاری گر خواهند بود، در نظر داریم دو بوستان بزرگ 
با نهال هایی که توسط یا به سفارش شهروندان کاشته می شود، 

ایجاد کنیم.

مهدی دوستی خبر داد :مهدی دوستی خبر داد :

استان هرمزگان آماده تعامل در راستای توسعه استان هرمزگان آماده تعامل در راستای توسعه 
گردشگری و اقتصاد خلاق با کشورهای عضو اکوگردشگری و اقتصاد خلاق با کشورهای عضو اکو

فرهنگ و هنر هرمزگان 
غریبانه و مظلوم است

نماینده ولی فقیه در هرمزگان:

2

 تقاطع غیر هم سطح قدس 
در بندرعباس افتتاح شد

 با حضور مسئولان استانی و مدیریت شهری؛

2

 شهرداری بندرعباس 
بدون مصوبه شورا هیچ طرحی 

در ساحل اجرا نکند 
2

2

وضعیت بیماری کرونا 
ناپایدار است

مداحان آرامستان 
بندرعباس ساماندهی شوند

3

ترویج فرهنگ درختکاری 
و درخت  دوستی با اجرای 

طرح پویش جوانه ها

همین صفحه

همین صفحه
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نماینده ولی فقیه در هرمزگان و امام جمعه 
بندرعباس در دیدار با مدیر کل و کارکنان 
فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت : فرهنگ و 

هنر هرمزگان غریبانه و مظلوم است.
حجت الاسلام والمسلمین محمد عبادی زاده 
حوزه  اهمیت  بر  تاکید  ضمن  دیدار  این  در 
غریب  حوزه  فرهنگ   : هنرگفت  و  فرهنگ 
و  مدیران  نگاه  است  لازم  و  است  مظلومی  و 
دستگاه ها به این حوزه به یک رویکرد اولویت 

دار تبدیل شود.
وی انجام و اجرای هر سیاست و برنامه ریزی در 
جامعه را منوط به برنامه ریزی فرهنگی دانست 
تمامی  سوی  از  برنامه  و  اقدام  هر   : افزود  و 
فرهنگی  پیوست  باید  متولیان  و  ها  دستگاه 
داشته باشد و در این صورت است که آسیب 
عمومی  رضایت  و  کاهش  ها  ناهنجاری  و  ها 

افزایش می یابد.
رئیس شورای فرهنگ عمومی استان هرمزگان 
به مسئولیت اجتماعی صنایع و شرکت ها اشاره 
کرد و بیان داشت : مسئولیت اجتماعی صنایع 
به صورت درست و صحیح  اگر  و شرکت ها  

صورت پذیرد بسیاری از مشکلات جامعه حل 
های  هماهنگی  خصوص  این  در  و  شود  می 
مشخص  اعتباری  صندوق  ایجاد  جهت  لازم 
از  ها  و شرکت  صنایع  اعتبارات  تجمیع  برای 
سهم مسئولیت های اجتماعی و هزینه کرد آن 
بصورت هدفمند و صحیح در حال انجام است.

عنوان  هرمزگان  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
کرد : حوزه فرهنگ و هنر و همچنین شورای 

فرهنگ عمومی و مراکز دینی و قرآنی باید در 
اولویت  سهم مسئولیت اجتماعی صنایع قرار 

گیرند.
حجت الاسلام والمسلمین محمد عبادی زاده 
به برون سپاری فعالیت های فرهنگی - هنری 
ها  فعالیت  سپاری  برون   : گفت  و  کرد  تاکید 
در حوزه فرهنگ و هنر یک اولویت و ضرورت 
است و تمرکز زدایی یک آسیب جدی فرهنگ 

بخش  به  ها  برنامه  و  ها  فعالیت  باید  و  است 
نهاد  مردم  مراکز  و  هنرمندان   ، مردمی  های 
سپرده شود.امام جمعه بندرعباس لازمه برنامه 
ریزی صحیح در حوزه فرهنگ و هنر را داشتن 
بانک اطلاعاتی قوی و به روز دانست و افزود : 
شناخت ظرفیت ها ، استعدادها ، توانمندی ها 
و پتانسیل های حوزه فرهنگ و هنر از طریق 
بانک اطلاعاتی قوی امکان پذیر است و ایجاد 
شورای  های  برنامه  اولویت  در  زیرساخت  این 

فرهنگ عمومی قرار دارد.
رئیس شورای فرهنگ عمومی استان هرمزگان 
بیان کرد : هنرمندان و اهالی فرهنگ و هنر و 
، ریزبین و دغدغه مند  رسانه قشری حساس 
آنها  با  به صورت مستمر  هستند و لازم است 
ارتباط داشت و از وضعیت معیشت و احوالات 
آنها باخبر بود و به مشکلات آنها رسیدگی کرد.

وی به اهمیت تحقق گام دوم انقلاب و اجرایی 
ویژه  به  و  رهبری  معظم  مقام  منویات  کردن 
های  بخش  در  تبیین  جهاد  کردن  اجرایی 
و  کرد  تاکید  رسانه  و  هنر  و  فرهنگ  مختلف 
مختلف  های  بخش  و  هنرمندان  :نقش  افزود 

فرهنگ ، هنر و رسانه باید در تحقق موارد فوق  
مشخص و اجرایی شود.

حجت الاسلام والمسلمین محمد عبادی زاده 
در ادامه به رونمایی برش استانی سند مهندسی 
 : گفت  و  پرداخت  هرمزگان  استان  فرهنگی 
استان هرمزگان جزء ده استان پایلوت تدوین 
حال  در  سند  این  و  باشد  می  مهم  سند  این 
دبیر  حضور  با  زودی  به  و  است  شدن  نهایی 
شورای عالی انقلاب فرهنگی رونمایی می شود.

 : افزود  استان هرمزگان  فقیه در  نماینده ولی 
برش استانی سند مهندسی فرهنگی هرمزگان 
مهمترین منبع و مرجع برنامه ریزی فرهنگی ، 
هنری و دینی و چراغ راه توسعه فرهنگی استان 
در همه بخش ها می باشد که جا دارد از اداره 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی بعنوان دبیرخانه 
آن  تدوین  جهت  در  عمومی  فرهنگ  شورای 

تقدیر و تشکرنمایم.
سند   : کرد  عنوان  بندرعباس  جمعه  امام 
با  مطابق  کاملا  هرمزگان  فرهنگی  مهندسی 
انقلاب می  اسناد بالا دستی به ویژه گام دوم 

باشد.

علوم  دانشگاه  سخنگوی 
اگر  گفت:  هرمزگان  پزشکی 
بخواهیم دو هفته اخیر را با هم 
مقایسه کنیم در هفته گذشته 
شاخص ها روند کاهشی داشت 
که این روند اگر سه تا 4 هفته 
توانیم  می  باشد  داشته  ادامه 
را  پیک  که  باشیم  امیدوار 

گذرانده ایم.
 دکتر نوروزیان با اشاره به کاهش 
و  تست  شاخص  درصدی   40
غربالگری ابراز کرد: این موضوع به 

دلیل کاهش مراجعین سرپایی بوده و همچنین 
به دنبال این کاهش، شاهد 40 درصد کاهش 
در شناسایی موارد مثبت بودیم که این مورد 
شاخص بسیار خوبی است که روند کاهشی آن 
نسبت به هفته گذشته بیشتر بود. وی عنوان 
کرد: درصد مثبت شدن تست ها که در هفته 
قبل 46 درصد بود؛ این هفته نیز همان میزان 
را نشان می دهد که روند ثابت نگرانی هایی را 
به دنبال دارد و همچنین در هفته گذشته در 
درصد  مجددا 13  مثبت  های  بستری  میزان 
هفته  که  ها  فوتی  موارد   . داشتیم  کاهش 
این  اما در  بوده  افزایشی  گذشته 130 درصد 
شاهد  را  فوت  موارد  کاهش  درصد  هفته 23 
این  نیز  یو  سی  آی  بستری  موارد  در  بودیم. 
هفته 22 درصد کاهش داشتیم که در هفته 
گذشته کاهش  8.7 دهم درصدی بود.  دکتر 
نوروزیان تصریح کرد بطور کلی می توان گفت: 
روند کاهشی است؛ اما این شرایط اصلا قابل 
اعتماد نیست و شکننده است و ممکن است 
موقتی باشد. با توجه به اینکه رعایت پروتکل 
ها و تزریق دوز سوم واکسن در بین مردم کمی 
افزایش یافته، ولی همچنان در حد قابل قبول 
و ایده ال نیست؛ اما همچنان منتظر شهروندان 
هستیم تا دوز سوم واکسن را تزریق کنند. و 
تاکید می شود در صورت ادامه پیدا کردن عدم 
رعایت پروتکل ها دوباره شاهد روند افزایشی 

خواهیم بود. سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی 
هرمزگان اظهار کرد: 87 درصد از کسانی که 
جان خود را از دست دادند در هفته گذشته یا 
واکسن تزریق نکرده بودند ، یا تک دوز بودند 
و یا اگر دو دوز واکسن دریافت کرده بودند. ، 
دوز دوم بیش از 6 ماه گذشته و ایمنی لازم را 
در برابر بیماری نداشتند. نوروزیان گفت : افراد 
برای تزریق واکسن تکمیلی  لازم است حتما 
از 3 ماه  را پس  اقدام کنند و دوز سوم  خود 
منتظر  لذا  کنند.  تزریق  دوم  دوز  تزریق  از 
پیامک نباشند و با مراجعه به مراکز تجمیعی 
اقدام  واکسن  تزریق  به  نسبت  واکسیناسیون 

کنند.
وی بیان کرد: با آخرین اعلام وزارت بهداشت 
تغییراتی  هرمزگان  استان  رنگبندی  وضعیت 
استان  شهرستانهای  از  تعدادی  که  داشت 
نوروزیان  شدند.دکتر  خارج  قرمز  وضعیت  از 
اذعان کرد: هم اکنون شهرستانهای بندرعباس، 
بستک، پارسیان، کیش و ابوموسی در وضعیت 
رودان،  میناب،  شهرستانهای  هستند؛  قرمز 
و  بندرلنگه  آباد،  حاجی  جاسک،  سیریک، 
بندرخمیر در وضعیت نارنجی و دو شهر بشاگرد 
هفته  در  دارند.  قرار  زرد  وضعیت  در  قشم  و 
گذشته تمام شهرستانهای استان در وضعیت 
قرمز بودند و در حال حاضر شرایط نسبتا بهتر 
شده است.وی با اشاره به میزان سرایت پذیری 

یادآور  کودکان  بین  در  بیماری 
فوت  شاهد  گذشته  هفته  شد: 
دو کودک یک ساله بودیم ضمن 
اینکه بستری موارد کودکان در 
چشمگیری  افزایش  پیک  این 

داشته است.
افزایش  به  اشاره  با  نوروزیان 
آغاز  با  همزمان  بستری  میزان 
ماه  بهمن  در  اومیکرون  پیک 
میزان  بخواهیم  اگر  گفت: 
کودکان  قطعی  مثبت  بستری 
در بهمن و دیماه سال جاری را 
مقایسه کنیم شاهد افزایش صد برابری هستیم 
و اگر بخواهیم با پیک دلتا در مرداد ماه مقایسه 
درصدی   44 افزایش  شاهد  اکنون  هم  کنیم 
بستری موارد مثبت قطعی در کودکان هستیم. 
و نشان می دهد سوش اومیکرون کودکان را 
به نسبت سایر سوش ها درگیر می کند. لذا 
باید مراقب کودکان باشیم و خانواده ها حتما 
نسبت به تزریق واکسن در کودکان اقدام کنند.

هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  سخنگوی 
بهداشت  وزیر  گذشته  روز  در  کرد:  تصریح 
اعلام کرد که واکسیناسیون یک معیار بسیار 
مهمی برای انجام سفرهای نوروزی خواهد بود 
و این موضوع بدین معنا است که محدودیت 
برای  بود؛ خانواده ها  برای سفر خواهد  هایی 
باشند  داشته  توجه  حتما  سفر  ریزی  برنامه 
نوجوانان  سال،   12 تا   5 بالای  کودکان  که 
بالای 12 سال و افراد بزرگسال باید نسبت به 
واکسن خود اقدام کنند.دکتر نوروزیان خاطر 
دلیل  به  ها  خانواده  از  بسیاری  کرد:  نشان 
داشتن برخی از بیماریها در فرزندانشان نگران 
تزریق واکسن هستند و گاها به دلیل اطلاعات 
نادرست در فضای مجازی، اعلام می کنند که 
واکسن  عنوان  هیچ  به  دارد.  عارضه  واکسن 
عارضه جدی ندارد لذا تاکید می گردد بیماری 
کرونا می تواند مشکلات زیادی را برای افراد 

به وجود آورد.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان:

فرهنگ و هنر هرمزگان غریبانه و مظلوم است

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

وضعیت بیماری کرونا ناپایدار است
رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس:

شهرداری بندرعباس بدون مصوبه شورا 
هیچ طرحی در ساحل اجرا نکند 

اجرای  برای  دقیق  مطالعات  انجام  لزوم  بر  بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
پروژه های ساحلی تأکید کرد و گفت: شهرداری بدون مصوبه شورا هیچ طرحی در 

ساحل اجرا نکند. 
آزادسازی  به طرح  اشاره  با  بندرعباس  فاطمه جراره در سی امین جلسه رسمی شورای شهر 
سواحل اظهار کرد: لازم است همه پروژه های شهرداری بندرعباس با مطالعات دقیق و کافی 
انجام شوند چراکه در گذشته طرح هایی که مبنای مطالعاتی نداشتند مشکلاتی را برای شهر و 
شهروندان ایجاد کرده است.وی افزود: تقریباً در تمام طرح هایی که در سواحل بندرعباس اجرا 
شده با مشکل روبه رو بوده ایم و نتوانستیم آن طور که باید و شاید از آن ها بهره کافی داشته 
است. بوده  پروژه ها  اجرای  و  در سنوات گذشته  مطالعات  ندادنِ  انجام  علت  به  این  و  باشیم 

رئیس شورای شهر بندرعباس تصریح کرد: از شهردار بندرعباس درخواست داریم درمورد تمام 
پروژه هایی که قرار است در سواحل اجرا شود و یا مرتبط با سواحل است مطالعات دقیقی انجام 
شود و قبل از اجرا در شورا مطرح و مصوبه آن اخذ شود تا از مشکلاتی که امروزه در پلاژ بانوان 
یا پارک آکواریوم به وجود آمده است جلوگیری شود.جراره در رابطه با طرح شفافیت شورا و 
از پروژه های شهرداری،  شهرداری بندرعباس اظهار کرد: در این طرح قرار است عموم مردم 
تصمیمات شهردار و شورا و انتصاب مدیران به صورت شفاف آگاه شوند. ایجاد کمیته سلامت 
اداری می تواند کمک کند به شفاف سازی اتفاقاتی که در شهرداری می افتد.وی اضافه کرد: اگر 
الان می گوییم نیروهایی جذب شهرداری شده که نیاز نبوده است، با تشکیل کمیته سلامت این 
دغدغه ها برطرف می شود. شناسایی گلوگاه های فساد نیز از دیگر وظایف کمیته سلامت است. 
بعد از شناسایی این گلوگاه ها می توان تصمیماتی در کمیته سلامت اداری گرفته شود که جلوی 
فسادهایی که وجود دارد یا امکان دارد در آینده به وجود بیاید با تصمیمات و اختیارات شهردار 

یا مدیران سازمان ها گرفته شود.
به گفته رئیس شورای شهر بندرعباس براساس این طرح شهرداری به الکترونیکی سازی روند 

شهرسازی، درآمد و مراحل صدور پروانه ساخت و پایان کار موظف می شود.
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استانی  مسئولان  حضور  با  مراسمی  در 
هم سطح  غیر  تقاطع  شهری  مدیریت  و 

قدس بندرعباس به بهره برداری رسید.
تقاطع غیر هم سطح قدس بندرعباس با حضور 
مهدی دوستی استاندار هرمزگان، احمد مرادی 
شورای  مجلس  در  هرمزگان  مردم  نماینده 
اسلامی، مهدی نوبانی شهردار بندرعباس، اباذر 
هرمزگان،  سجاد  امام  سپاه  فرمانده  سالاری 
اسلامی شهر  اعضای شورای  فرماندار،  کناری 
شهرداری  مدیران  از  جمعی  و  بندرعباس 

بندرعباس به بهره برداری رسید.
این  در  هرمزگان  استاندار  دوستی  مهدی 
مراسم با بیان این که بلوار شرقی بندرعباس 
شهر  این  توسعه  برای  نظیر  بی  فرصت  یک 
است،  مردم  مناسب  زیست  برای  محلی  و 
پیشرفت  و  حرکت  توسعه،  کرد:  خاطرنشان 
امری است که به صورت زنجیره ای رخ می دهد 
به شدت به عدالت در توسعه و توازن معتقد 
هستم ، شهر بندرعباس را باید ویژه دید و توجه 
داشته باشیم که بندرعباس آخرین سد ما برای 
جلوگیری از خروج نخبگان از این استان است.

وی افزود: بر توسعه شهر بندرعباس و تبدیل 
شدن آن به یک شهر مدرن و امروزی اصرار 
دارم و تأکید دارم از مزیت های نسبی این شهر 
و چشم اندازهای زیبای آن به خصوص چشم 

انداز دریا به خوبی استفاده شود.
محلات  از  برخی  گفت:  هرمزگان  استاندار 
بندرعباس از بسیاری از شهرها بزرگتر هستند 
برای مثال در شهرک پیامبر اعظم در دل خود 
جمعیتی در حدود 100 هزار نفر را جای داده و 
لذا می طلبد برنامه ویژه ای را برای این محلات 
و به خصوص برای شهرک پیامبر اعظم داشته 

باشیم.

شهر  گرفتاری های  از  یکی  داد:  ادامه  وی 
در  مردم  مالکیتی  اسناد  مسئله  بندرعباس 
محلات بود که گاهی اوقات با مالک خصوصی 
طرف بودیم به همین دلیل به دنبال یک بانک 
این  از  را  محلات  زمین  این  تا  بودیم  زمین 
مالکان گرفت و در اختیار مردم قرار داد و به 
تا  این مالکان در نقاط دیگر زمین داده شود 

مسئله حل شود.
در  هرمزگان  مردم  نماینده  مرادی  احمد 
مراسم  این  در  نیز  اسلامی  شورای  مجلس 

شهر  شورای  از  اظهارداشت: 
بندرعباس و شهرداری بندرعباس 
تشکر  شهرداری  کارکنان  تمام  و 
می کنم چرا که این شهر در سطح 
ملی، شهری قابل توجه بوده و هر 
خدمتی را که انجام دهیم در این 

شهر مهم و حائز اهمیت است.
مجمع  تلاش  تمام  افزود:  وی 
مرکزی  حوزه  در  نمایندگان 
حمایت و کمک کردن از شهردار 
هم  شهر  شورای  از  و  است 
می خواهیم به شهردار کمک کنند 

تا شهر آرامش پیدا کنند تا دریافت خدمات که 
انجام شود.مرادی  به درستی  حق مردم است 
شهروند  یک  عنوان  به  من  امروز  کرد:  بیان 
گذشته   مسموم  فضای  که  هستم  خوشحال 
و  گذاشتیم  پشت سر  را  شهرداری  بر   حاکم 
بودجه  تا  کنیم  تلاش  خیلی  باید  همچنین 
پیدا کند و در جای درست  شهرداری تحقق 
را  هزینه کرد  این  آثار  مردم  تا  شود  هزینه 

ببینند.
شورای  مجلس  در  بندرعباس  مردم  نماینده 
اسلامی گفت: تشریفات زائد از مناسبات باید 

حذف شود و این مایه خوشحالی ما است که 
رئیس قوه قضائیه بدون تشریفات با پرواز عادی 

تردد می کند.
مهدی نوبانی، شهردار بندرعباس در این مراسم 
ضمن تقدیر و تشکر از زحمات عباس امینی 
به جهت  بندرعباس  شهر  سابق  شهردار  زاده 
ارائه خدمات بهینه به شهروندان، اظهار داشت: 
شعار و عمل ما خدمت بی منت به شهروندان 
گرامی و محترم است و سعی، تلاش و کوشش 
و  بوده  بخش  اثر  توسعه شهرها  برای  همواره 

شهرداری  عمرانی  مجموعه  تخصص  و  همت 
توسعه  امر  پیشبرد  در  قطعا  بندرعباس 

بیشترین سهم را داشته است.
وی افزود: شهرهای امروزی با قواعد و تفکرات 
مدرنیته  با  همراه  و  می شوند  مدیریت  مدرن 
احیا می کنند چرا که  و  را حفظ  هویت خود 
شهر بی هویت مصادف است با تضعیف هویت 
فرهنگی و ساختاری، بر همین اساس باید دقت 
بیشتری در هویت سازی بصری اقلیم جنوب 
شود و محیط شهری باید به پیشینه تاریخ و 
معماری گذشته و ریشه ای خود رجوع کند که 

بخش اعظمی از این حوزه با توجه به معماری 
ایرانی و اسلامی حل خواهد شد.

غیر  تقاطع های  از  استفاده  بیان  کرد:  نوبانی 
همسطح یکی از راهکارهای مؤثر برای روانی 
عبور و مرور است و از مباحث مورد توجه در 
ترافیک، مهندسی  مدیریت شهری، مهندسی 
راه و ترابری و مهندسی عمران است و احداث 
تقاطع غیرهمسطح قدس که در جهت کاهش 
ترافیک شهری و بهبود مسائل زیست محیطی 
صورت گرفته قطعا باعث تسهیل عبور و مرور 
بندرعباسی  شهروندان  تردد  و 

خواهد شد.
کرد:  تاکید   بندرعباس  شهردار 
این  اینکه در گذشته  به  توجه  با 
مکان میدان بوده افزایش تردد و 
اتومبیل و جمعیت در شهر باعث 
شد ،تقاطع غیر همسطح قدس با 
و  آمده  عمل  به  کارشناسی های 
حجم ترافیک، در مهرماه سال 97 
شروع شد و امروز شاهدیم که این 
پروژه در شهر بندرعباس به بهره 

برداری رسیده است.
میلیارد  با 7۵  اظهار کرد:  بندرعباس  شهردار 
تومان در مهرماه 1۳97 به همت شهردار وقت 
در آن زمان شروع به فعالیت اجرایی کرد و تا 
مهرماه 1۴00 هم هفتاد درصد پیشرفت پروژه 
باقیمانده  درصد   ۳0 ماه   ۵ این  در  و  داشت 
هم انجام شد و امروز شاهد افتتاح این پروژه 

خواهیم بود.
نوبانی خاطرنشان کرد: پروژه قدس از پروژه های 
نیمه تمام ما بوده که در آن 2 دستگاه پل بتنی 
پل 7دهانه  دستگاه  هر   - مجوف  دال  نوع  از 
2۵متری  2دهانه  و  ۳0متری  ۵دهانه  ،شامل 

است که طول کل هر پل ۳60 متر به عرض 
8.۳0 متر - شامل عرشه به طول 200 متر و 2 

رمپ به طول هر کدام 80 متر می شود.
شهر  اسلامی  شورای  رئیس  جراره  فاطمه 
و  زحمات  از  گفت:  آیین  این  در  بندرعباس 
تلاش های مهدی نوبانی شهردار بندرعباس و 
ایجاد پروژه  اعضای شورای شهر در  همکاری 
های مرتبط با شهرداری تشکر و قدردانی می 

کنم.
به  شهرداری  های  پروژه  کرد:  بیان  جراره 
دلیل مشکلات مالی که همیشه گریبان گیر 
شهرداری ها است به موقع به بهره برداری نمی 
شهر  شورای  ریزی  برنامه  به  توجه  با  و  رسد 
برای سال آینده امیدواریم این موضوعات به را 

به حداقل برسانیم.
جراره افزود: از استاندار هرمزگان می خواهیم 
به مجموعه ی شهرداری کمک کند تا درسال 
آینده با برنامه ریزی پل پیامبر اعظم انجام شد.

کرد:  بیان  بندرعباس  شهر  شورای  رئیس 
بالغ بر دو هزار و ۵00  بودجه ی سال آینده 
میلیارد تومان برنامه ریزی و مصوب شده است 
نیمه  پروژه های  بودجه  اولویت  و سعی شده 
تمام باشد و همچنین پروژه هایی که مد نظر 
است در بودجه به صورت واقعی دیده شود تا 

در کمترین مدت زمان به بهره برداری برسد.
جراره تصریح کرد: این پل که از سال 97 کار 
آن شروع شده بود به دلیل مشکلات مالی تا 
فیزیکی  پیشرفت  درصد   70 امسال  مهرماه 
شهردار  نوبانی  مهدی  ورود  زمان  از  و  داشت 
بندرعباس ۳0 درصد باقی مانده ی این پروژه 
نیز تمام شد و در پایان از تلاش های شهردار 
تشکر  شهرداری  ی  مجموعه  و   بندرعباس 

می شود.

 با حضور مسئولان استانی و مدیریت شهری؛

تقاطع غیر هم سطح قدس در بندرعباس افتتاح شد

عابدینی با تاکید بر ساماندهی مداحان 
جهت اجرای مراسم ختم در آرامستان 
گفت: می بایست با هماهنگی شهرداری 
 ، آرامستان  سازمان  و  بندرعباس 
تعدادی مداح به همین منظور شناسایی 

و ساماندهی شوند.
مجتبی عابدینی نماینده بنیاد دعبل خزایی 
هدف  با  که  نشستی  در  هرمزگان  استان 
تشکیل شورای بنیاد دعبل خزایی استان با 
حضور در سالن کنفرانس اداره کل تبلیغات 
کرد:  اظهار  شد  برگزار  هرمزگان  اسلامی 
حجت  شامل  خزایی  دعبل  بنیاد  شورای 
مدیرکل  راد  انصاری  اکبر  علی  الاسلام 

کانون  رئیس  تذرو  اسماعیل  هرمزگان،  اسلامی  تبلیغات 
مداحان استان، مهدی احترامی رئیس بسیج مداحان و غلام 
احمدی پناه رئیس هیئت رزمندگان استان و نماینده دعبل 

خزایی در استان است.
وی با تاکید بر ساماندهی مداحان جهت اجرای 
با  بایست  می  افزود:  آرامستان  در  مراسم ختم 
سازمان  و  بندرعباس  شهرداری  هماهنگی 
منظور  همین  به  مداح  تعدادی   ، آرامستان 

شناسایی و ساماندهی شوند.
نماینده دعبل خزایی استان هرمزگان با اشاره به 
مشکلات بیمه و معیشتی مداحان و ستایشگران 
دعبل  بنیاد  که  آنجایی  از  گفت:  بیت)ع(  اهل 
بی  مداحان  از  است  حمایتی  نهادی  خزایی، 
بضاعت، از کار افتاده، فاقد بیمه و دارای مشکل 
بیت)ع(  اهل  پیرغلامان  همچنین  و  معیشتی 
کند،  می  حمایت  سال،   ۵0 بالای  مداحان  و 
و  حمایتی  های  طرح  از  مداحان  از  دسته  این  همچنین 

خدمات بیمه ای بهره مند خواهند شد.
استان  طرف  از  باید  اینکه  بر  تاکید  با  ادامه  در  عابدینی 
بنیاد دعبل خزایی معرفی  به  هرمزگانف ۳ خیر و معتمد 
کنیم، ابراز داشت: 8 مداح از خدمات بیمه بهره مند هستند 
و هم اکنون نیز سهیمه ۵ نفر اخذ شده که می بایست نسبت 

به بیمه شدن آنان اقدام شود.
وی از شناسایی مداحان مستمر بالای ۵0 سال و پیرغلامان 
اهل بیت)ع( و همچنین شناسایی 20 مداح بی بضاعت و 

کمک و حمایت مالی از آنان خبر داد.
نماینده دعبل خزایی استان هرمزگان تصریح کرد: به منظور 
استان،  مداحان  به  تخفیف  با  همراه  رفاهی  خدمات  ارائه 
یک هتل در مشهدالرضا)ع( درنظر گرفته شده که خدمات 
رفاهی را تا 2۵ فروردین ماه آماده ارائه خدمات به مداحان و 

ستایشگران اهل بیت)ع( است.

نماینده بنیاد دعبل خزایی استان هرمزگان:

مداحان آرامستان بندرعباس ساماندهی شوند
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مهدی دوستی در دومین روز اجلاس اکو در بندرعباس 
افزود: به عنوان نماینده عالی دولت در استان هرمزگان، 
در  بتوانیم  تا  داد  خواهم  انجام  را  خود  تلاش  نهایت 
سطوح استانی، ملی و بینالمللی موجب تحقق این امر 
شویم و در این خصوص، مایل به جلب نظر نمایندگان 
عضو اکو به ظرفیت های استان هرمزگان جهت تحقق 

این اهداف هستیم.
وی بیان داشت: بسیاری از گشایش های اقتصادی در اکو، 
منوط به ارتقای تجارت درون منطقه ای است و در این میان، 
در  ایران  تجارت  دروازه  عنوان  به  هرمزگان  استان  ظرفیت 

اختیار اعضای این سازمان خواهد بود.
استاندار هرمزگان اظهارداشت: برخورداری از زیرساخت های 
دریایی  به  زمینی  و  ریلی  نقل  و  اتصال حمل  و  لجستیکی 
در استان هرمزگان، از جمله قابلیت های ویژه این استان می 

باشد.
مکمل  مواصلاتیِ  های  شبکه  بودن  دارا  داد:  ادامه  دوستی 
لازمه  اکو،  منطقه  مواصلاتی  شبکه های  ظرفیت  از  استفاده 
توسعه تجارت درون منطقه ای است و کشورهای عضو به این 

سمت در حال حرکت هستند.
تهران  آباد-  اسلام  وی گفت: شکل گیری کریدور جادهای 
از  این مدعاست و یکی  از ۱۰ سال شاهد  - استانبول پس 
ناوگان  و  بنادر  وجود  استان،  این  اهمیت  حائز  ظرفیت های 
بین المللی حمل و نقل دریایی است که می تواند درخدمت 

همگرایی اقتصادی با کشورهای عضو اکو قرار گیرد. 
و  شمال  بنادر  شک،  بدون  داد:  ادامه  هرمزگان  استاندار 
جنوب ایران، زیرساخت های بی بدیل همکاری، رفاه و توسعه 
در  کشاورزی  و  حوزه شیلات  به  بود.وی  خواهد  منطقه  در 
بودن  دارا  با  استان هرمزگان،  و گفت:  کرد  اشاره  هرمزگان 
۲۲ بندر صیادی و برخورداری از ذخایر عظیم آبزیان، امکانات 
و  ساحل  در  میگو  پرورش  فعالیت های  توسعه  در  بالقوهای 
ماهی در قفس، با تولید سالیانه ده ها هزارتن ماهی و میگو 

دارا می باشد.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان اظهارداشت: همچنین 
ایجاد واحدهای فراوری و صادرات محصولات شیلاتی دیگر 
امکاناتی است که می تواند موضوع همکاری های اقتصادی 

این استان با کشورهای عضو قرار گیرد. 
تولید  ظرفیت  کشاورزی،  حوزه  در  کرد:  اضافه  دوستی 
محصولات سبزی و صیفی خارج از فصل، تولید محصولات 
باغی و زراعی گرمسیری و همچنین تولید محصولات گلخانه 
ای از ظرفیتهای استان هرمزگان است که می تواند در راستای 
تأمین امنیت غذایی کشورهای عضو اکو مورد بهره برداری قرار 
گیرد.وی گفت: در زمینه صنعت و فناوری نیز استان هرمزگان 
با دارا بودن صنایع مادر همچون فولاد، پتروشیمی و کشتی 
آماده گسترش همکاری های صنعتی در چهارچوب  سازی 
در  مدیریتی  و  فنی  دانش  توسعه  بر  مبتنی  های  همکاری 
این صنایع می باشد. دوستی ابرازداشت: مناطق آزاد تجاری 
و صنعتی استان هرمزگان نیز با اهداف جذب سرمایه های 
خارجی، انتقال دانش فنی به ایران و ایجاد اشتغال و توسعه 
غیرنفتی  افزایش صادرات  و  مجدد  توسعه صادرات  منطقه، 
یادآورشد: همچنین جمهوری  می باشند.وی  همکاری  آماده 
به  تحقیقاتی  و  علمی  تعاملات  گسترش  از  ایران  اسلامی 
خصوص همکاری های بین دانشگاهی، در راستای بهره مندی 
از ظرفیت نخبگان و توسعه دیپلماسی علمی حمایت می کند.

همچنین  هرمزگان  استان  داد:  ادامه  هرمزگان  استاندار 
توسعه  راستای  در  ویژهای  تعاملات  تا  دارد  را  آمادگی  این 

گردشگری و اقتصاد خلاق با کشورهای عضو اکو برقرار سازد.
دوستی ابرازداشت: گردشگری و اقتصاد خلاق یکی از اجزای 
بی بدیل کشورهای عضو اکو می  باشد. همبستگی های زبانی 
و فرهنگی بین اعضای اکو نقطه مشترکی است برای تداوم 
اقتصادی بربستر گردشگری و صنایع دستی  همکاری های 

است.
گردشگری  نگین  عنوان  به  هرمزگان  استان  داد:  ادامه  وی 
جنوب ایران و با دارا بودن جزایر مختلف و به واسطه تنوع 
حرا  جنگل های  وجود  ساحلی،  های  اکوتوریسم  در  زیستی 
هوایی  و  آب  موقعیت  و  بفرد  منحصر  ویژگی  یک  بعنوان 
مناسب برای جذب توریسم و گردشگر در فصول سرد سال 

ظرفیت ویژهای برای توسعه اقتصاد گردشگری دارد.
هر  از  ایران  اسلامی  جمهوری  گفت:  هرمزگان  استاندار   
سازوکارهای  و  ترتیبات  گسترش  به  منجر  که  پیشنهادی 
در  و  می کند  حمایت  شود،  اعضا  همه  به  اکو  در  همکاری 
کنار این ظرفیت ها، استان هرمزگان برای کاهش بروکراسی 
گذاری،  سرمایه  برای  امن  پلتفرمی  ایجاد  هدف  با  و  اداری 
)Zones Clear(مناطقی را به عنوان مناطق بدون مجوز

برای سرمایه گذاری مشخص کرده است.دوستی یادآورشد: 
در این مناطق، تمامی مجوزهای لازم جهت سرمایهگذاری در 
حوزه های معدنی، مجتمع های گلخانه ای، واحدهای پرورش 
ماهی در قفس، پهنه های گردشگری و واحدهای تولید برق 
مناطق  این  در  می توانند  گذاران  سرمایه  و  است  اخذ شده 

بدون به راحتی سرمایه گذاری نمایند.
سرمایه  اولویت های  موضوع،  این  کنار  داد:در  ادامه  وی 
سرمایه  مختلف  حوزه های  براساس  هرمزگان  در  گذاری 
گذاری شناسایی شده است و برای هر فرصت سرمایه گذاری، 
متناسب با نیاز استان، مشوق های مختلف سرمایه گذاری در 
ایجاد شهر نساجی،  به عنوان مثال،  نظر گرفته شده است. 
ایجاد شهر فولاد )City Steel(ایجاد شهر گلخانه ای، ایجاد 
پایانه صادراتی محصولات کشاورزی، ایجاد شهرهای دریایی 
پرورش ماهی در قفس و شهر میگو، شهر شیشه، شهر انرژی 
و شهر میوه های گرمسیری از مهم ترین اولویت های سرمایه 
گذاری در استان هرمزگان است که مشوق های مختلفی اعم 
زیرساخت،  تخصیص  بندری،  خدمات  گمرکی،  مالیاتی،  از 
بیمه سرمایه گذاری و غیره برای سرمایه گذاران در این حوزه 
ها در نظر گرفته شده است.وی گفت: جمهوری اسلامی ایران 
نه تنها هیچ مانعی را پیش روی تعمیق همکاری های اقتصادی 
منطقه اکو نمی بیند، بلکه آمادگی دارد با انگیزهای بیش از 
گذشته با مشارکت سایر اعضا، در راستای گسترش همکاری 
های اقتصادی و تعمیق برادری ملت های منطقه گام بردارد. 

 اتاق بازرگانی بندرعباس یکی از پرسابقه ترین 
تشکیلات تجاری بازرگانی جنوب ایران است

بندرعباس  کشاورزی  و  صنایع،معادن  بازرگانی،  اتاق  رییس 
گفت: این اتاق آماده هرگونه همکاری برای تحقق برنامه ها 
و اهداف اکو با توجه به ظرفیت های متعدد هرمزگان را دارد.

فرصتهای  بررسی  همایش  در  ایسینی  صفا  محمدرضا 
همکاری استان هرمزگان با کشورهای عضو اکو به میزبانی 
اتاق بازرگانی ، صنایع ، معادن و کشاورزی بندرعباس افزود: 
سازمان اکو امروزه از نظر ظرفیت و بالقوه بودن، با در برگیری 
جمعیتی حدود ۵۰۰ میلیون تنَ جمعیت و مجموع مساحتی 
برابر با هشت میلیون و ۶۰۰ هزار کیلومتر، از جمله سازمان 
های مهم به شمار می رود.وی ادامه داد: می توان با فعال سازی 
ظرفیت ها که به نحوی در اهداف و اساسانه اولیه این سازمان 
در  اساسی  و  شگرف  اتفاقات  ساز  سبب  شود  گنجانده  نیز 
کشورهای عضو شد و حتی بر کشورهای همجوار محیط اکو 
و سایر نقاط جهان نیز تاثیرات لازم را گذاشت.وی اضافه کرد: 
مجموعه اکو، اگر در یک مرز قرار گرفته بود، به مثابه کشوری 
بود که همزمان از ظرفیت های بالای سرزمینی شامل آب و 
خاک غنی و مستعد و دریاها و اقیانوس ها و معادن و منابع 
زیرزمینی برخوردار بود و به نوعی در گذرگاه تبادلات بین 

الملی نیز قرار داشت.
رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی بندرعباس 
گفت: حال که به واسطه وجود اکو این همگرایی و این مرز 
بیشتر،  تمرکز  با  توان  می  است،  آمده  وجود  به  مشترک 
مسیرهای جدیدی در همکاری ها برای بهبود وضعیت داخلی 

کشورهای عضو و افزایش توان اقتصادی و درامدها ساخت.
صفاایسینی گفت: در میان محیط جغرافیایی اکو، شهرها و 
و  بنادر جنوبی  دیگر  و  بندرعباس  از جمله  مناطق ساحلی 
شرقی ایران از اهمیت بالایی برخوردار هستند، اهمیت این 
شهرهای ساحلی از آنجا مهمتر می شود که کشورهای شمال 
شرقی ایران که برخی از آنها عضو اکو هم هستند به اب های 

آباد دسترسی ندارند.
وی ادامه داد: ما امروز در بندرعباس مرکز استان هرمزگان 
میزبان شما هستیم، با سابقه ای تاریخی در تجارت بین المللی 
و تبادلات جاده ای و دریایی داخلی و خارجی، نگاه خود را 
به سمت توسعه همه جانبه ترانزیتی و تجاری سوق داده ایم 
ملی،  و  استانی  درون  توسعه  به  بر خدمت  بتوانیم علاوه  تا 

کشورهای مرتبط را نیز دچار تاثیرات مطلوب کنیم.
از  یکی  که  بندرعباس  بازرگانی  اتاق  کرد:  اشاره  وی 
به  ایران  جنوب  بازرگانی  تجاری  تشکیلات  پرسابقه ترین 
بازرگانی  امور مربوط به تجارت و  از دیرباز  شمار می رود، و 

بخش خصوصی را به عهده داشته و به عنوان پارلمان بخش 
خصوصی در ارتباط با دولت و رسمیت بخشیدن به تجارت و 

بازرگانی از اتاق های موفق به شمار می رود.
وی ابراز کرد: این اتاق علاوه بر ارتباط تنگاتنگ با کشورهای 
جنوبی خلیج فارس هر ساله میزبان هیات های اقتصادی و 
کشورهای  ویژه  به  مختلف  کشورهای  از  متعددی  بازرگانی 
مشترک المنافع است، این ارتباطات تنگاتنگ علاوه بر کسب 
تجربیات ارزنده سبب تعریف مسیرهای جدید و بازارگشایی 

دو طرفه برای کالاها و تبادلات تجاری بازرگانی شده است.
پیشــنهادات جهت توســعه اقتصادی سازمان اکو

هرمزگان  کشاورزی  و  معادن  صنایع  بازرگانی،  اتاق  رییس 
همچنین پیشــنهاداتی را جهت توسعه اقتصادی سازمان اکو 

به شرح ذیل بیان کرد.
 ۱ (ایجاد پنجره یکپارچه ( window one ( و راه اندازی 
ســامانه ارایه اطالعات مربوط به مقررات گمرکی و صــادارت 

و واردات کاال در کشورهای عضو اکو 
۲ (ارایــه تخفیفات یکســان ترانزیت دریایی، ریلی ، هوایی و 

زمینی کاالهای با مبدا و مقصد کشورهای عضو اکو 
در محدوده کشورهای  مقررات گمرکی  (یکپارچه سازی   ۳

عضو اکو 
تردد  روادید جهت  یا حذف  یکپارچه صدور  نظام  (ایجاد   ۴

اتباع عضو
 ۵ (ایجاد صندوق پوشش بیمه ای سرمایه گذاری ها در قلمرو 

۱۰ کشور عضو اکو 
ایجاد  (یا  گذاری  سرمایه  اعتباری  خطوط  (اختصاص   ۶
صندوق ســرمایه گذاری مشترک) توسط دولت های عضو 

به منظور توســعه تجارت در محدوده اکو
 ۷ (ایجاد ساز و کار تخصیص منابع و سهمیه ثابت هریک 
از اعضا جهت تامین منابع مالی بانک اکو (مثال اختصــاص 
نیم درصد تولید ناخالص ملی کشورهای عضو به منابع مالی 

بانک اکو(
۸ (توســعه خطوط راه آهن کشورهای عضو در مسیر شمال 
جنوب و ایجاد هاب منطقه ای ریلی مبادلات ریلی در ایران 

تولید کنندگان  به  ریلی  بارهای  تخفیفات حمل  (ارایــه   ۹
عضو اکو در محدوده کشورهای عضو

 ۱۰ (توسعه حمل و نقل چند وجهی در مسیرهای شرق به 
غرب و جنوب به شمال کشورهای عضو 

اندازی»  راه  جهت  اعضا  مشــترک  گذاری  (سرمایه   ۱۱
شرکت کشتیرانی اکو» به منظور حمل دریایی کاالی تجاری 

کشورهای اعضا 
یکپارچه  ســامانه  ایجاد  و  همکاری  تفاهمنامه  (انعقاد   ۱۲
ایمنی  و  فنی  های  بازرسی  برخط  اطالعات  تبادل  سازی 

کشــتی های تحت پرچم بین اعضای اکو 
۱۳ (ایجاد برنامه توســعه علمی و آموزشــی مشــترک از 
طریق ارایه ســهمیه ساالنه بورس های تحصیلی و دوره های 

آموزشــی تخصصی بین اعضاء 
ســازمان  ســایر  با  اکو  ســازمان  همکاری  (توســعه   ۱۴
جمله  از  مشترک  اعضای  طریق  از  ای  منطقه  همکاری 
ســازمان همکاری شانگهای، سازمان کنفرانس کشــورهای 
توسعه،  حال  در  اسالمی  هشتکشور  گروه  اوپک،  اسالمی، 
مجمع  و  آســیا  جنوب  ای  منطقه  های  همکاری  اتحادیه 

اقتصادی اوراسیا 
۱۵ (راه اندازی دفتر همکاری به منظور پیگیری امور اجرایی 
کلیدی  نقش  به  توجه  با  بندرعباس  در  دبیرخانه  مرتبــط 

استان هرمزگان در توسعه تجارت با کشورهای عضو

مهدی دوستی خبر داد :

استان هرمزگان آماده تعامل در راستای توسعه 
گردشگری و اقتصاد خلاق با کشورهای عضو اکو
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